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Incheiat astazi 30.04.2012 orele 1400, cu ocazia sedintei ordinare a 
Consiliului Local al municipiului Rm. Sarat. 

Astazi, data de mai sus, prin Dispozitia nr.1030/20.04.2012 a 
primarului municipiului Rm. Sarat, a fost convocata sedinta ordinara a 
Consiliului Local al municipiului Rm. Sarat. 

La lucrarile sedintei ordinare au fost prezenti 18 consilieri locali, din 
totalul celor 19 consilieri din componenta Consiliului Local.  
 La sedinta, participa, fara drept de vot dl. Viorel Holban, primarul 
municipiului Rm. Sarat si d-na Dogarescu Daniela, secretarul municipiului. 
 De asemenea, mai participa in calitate de invitati d-na Vagyas Davidoiu 
Manuela - director Administratie Publica Locala, dl. Fortu Macovei - director 
economic, d-ra Horohai Georgiana – consilier juridic, d-na Pascu Elena - sef 
serviciu impozite si taxe, reprezentanti mass – media locala. 
 Proiectul ordinii de zi al sedintei de lucru ordinare a fost adus la 
cunostinta publica in termen legal de catre secretarul municipiului, prin 
intermediul presei locale si al paginii de internet si cuprinde urmatoarele 
proiecte de hotarare: 
1. Proiect de hotarare privind acordarea unor inlesniri  la plata obligatiilor 
fiscale datorate de  persoane fizice (scutirea de accesorii) 
2. Proiect de hotarare privind aprobarea cuantumului unei burse pentru elevii 
din invatamantul preuniversitar de stat din Municipiul Rm. Sarat pentru anul 
2012 
3. Proiect de hotarare privind aprobarea raportului de gestiune al consiliului de 
administratie pentru exercitiul financiar 2011, situatiile financiare pe anul 
2011 (bilantul contabil, contul de profit si pierderi, date informative, note 
explicative, repartizarea profitului net aferent exercitiului financiar pe 2011), 
raportul  comisiei de cenzori si al conducatorului SC ACVATERM SA Rm-Sarat 
cu sediul in str. Amurgului nr.2, CUI 10152880  
4. Proiect de hotarare privind aprobarea raportului de gestiune al consiliului de 
administratie pentru exercitiul financiar 2011, situatiile financiare pe anul 
2011 (bilantul contabil, contul de profit si pierderi, date informative, note 
explicative, repartizarea profitului net aferent exercitiului financiar pe 2011), 
raportul  comisiei de cenzori si al conducatorului SC TUC SA Rm-Sarat cu 
sediul in B-dul Eroilor nr.2, CUI 10152871  
5. Proiect de hotarare privind eficientizarea serviciilor de transport public local 
de persoane in Municipiul Rm. Sarat gestionat de SC TUC SA  
6. Proiect de hotarare privind retragerea dreptului de folosinta gratuita asupra 
unor terenuri aflate in proprietatea privata a Municipiului Rm. Sarat transmis 
unor tineri beneficiari ai Legii nr.15/2003  
7. Proiect de hotarare privind aprobarea atribuirii unor loturi de teren pentru 
construirea de locuinte proprietate personala pentru tineri in conditiile Legii 
nr.15/2003  
8. Proiect de hotarare privind modificarea prin act aditional a contractului de 
concesiune nr.406/25.08.2011 prin suplimentarea suprafetei de teren 
concesionata de la 300 mp la 438 mp 
9. Proiect de hotarare privind stabilirea masurilor pentru exploatarea rationala 
si mentinerea potentialului de productie a pasunilor de pe raza municipiului 
Rm. Sarat pentru anul 2012 
10. Proiect de hotarare privind vanzarea catre dl Balanescu Cristian Liviu a 
terenului proprietate privata a municipiului Rm. Sarat, concesionat in vederea 



construirii unei locuinte proprietate personala, situat in cartierul Anghel 
Saligny – parcela 26 
11. Proiect de hotarare privind vanzarea catre d-na Bercan Milica a terenului 
proprietate privata a municipiului Rm. Sarat, concesionat in vederea 
construirii unei locuinte proprietate personala, situat in cartierul Bariera 
Focsani – parcela 250 
12. Proiect de hotarare privind darea in folosinta gratuita a 5 mp teren (cate 1 
mp pentru fiecare panou) catre Consiliul Judetean Buzau in vederea 
amplasarii a 5 panouri de orientare turistica si rutiera in cadrul proiectului 
“Reabilitare Muzeul Judetean Buzau” 
13. Alte probleme ale activitatii curente 
 Ordinea de zi a fost suplimentata cu urmatoarele proiecte de hotarare: 
1. Proiect de hotarare privind constatarea situatiei de incetare de drept a 
mandatului de consilier local UPSC a d-lui TOCIU IONEL in cadrul Consiliului 
Local al Municipiului Rm. Sarat inainte de expirarea duratei normale si 
declararea vacanta a acestuia 
2. Proiect de hotarare privind acordarea titlului de „Cetatean de onoare” al 
Municipiului Rm. Sarat d-lui profesor Cristea Gh. Traian  
3. Proiect de hotarare privind trecerea din domeniul public in domeniul privat 
al Municipiului Rm. Sarat a unor bunuri mobile si imobile care au fost 
concesionate prin contract de delegare a gestiunii catre SC COMPANIA DE APA 
SA BUZAU conform prevederilor HCL nr.66/30.03.2009 
4. Proiect de hotarare privind aprobarea scoaterii din functiune si valorificarea 
prin licitatie publica sau prin casare a unor bunuri – mijloace fixe – 
concesionate prin contract de delegare a gestiunii catre SC COMPANIA DE APA 
SA BUZAU apartinand domeniului privat al Municipiului Rm. Sarat  
5. Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului de management pentru 
Muzeul Municipal Rm. Sarat 
 Lucrarile sedintei sunt deschise de care d-na Dogarescu Daniela, 
secretarul municipiului, care anunta ca sedinta este legal constituita, fiind 
convocata in termen legal prin dispozitia domnului primar, apoi anunta 
cvorumul sedintei. 

D-na secretar: „Buna ziua domnilor consilieri. Din numarul total de 19 
membri ai Consiliului Local sunt prezenti 18 consilieri.” 

Se supune aprobarii plenului Consiliului Local procesul verbal al sedintei 
ordinare din data de 29.03.2012, cu mentiunea ca acesta a fost semnat de 
catre presedintele de sedinta si secretarul municipiului, proces verbal postat si 
pe site-ul Primariei municipiului Rm. Sarat, judetul Buzau. 

Cu 18 voturi pentru, domnii consilieri aproba procesul verbal al sedintei 
ordinare din data de 29.03.2012, in forma prezentata. 

In continuare, d-na Dogarescu Daniela, secretarul municipiului 
adreseaza rugamintea d-lui Cirjan Sorin, presedintele de sedinta sa preia 
conducerea lucrarilor. 

Dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei: 
„Buna ziua si bine ne-am reintilnit. Supun votului dumneavoastra cele 

18 puncte de pe ordinea de zi. 
Cine este pentru aprobarea ordinii de zi?” 
Cu unanimitate de voturi, domnii consilieri aproba ordinea de zi in forma 

suplimentata. 
In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 

discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind constatarea situatiei 
de incetare de drept a mandatului de consilier local UPSC a d-lui TOCIU IONEL 
in cadrul Consiliului Local al Municipiului Rm. Sarat inainte de expirarea 
duratei normale si declararea vacanta a acestuia. 



Votul este secret. Se impart buletine de vot. Comisia de validare verifica 
buletinele de vot, rezultatul votului este urmatorul: 16 voturi pentru, 1 vot 
impotriva si 1 abtinere. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind acordarea titlului de 
„Cetatean de onoare” al Municipiului Rm. Sarat d-lui profesor Cristea Gh. 
Traian 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind trecerea din domeniul 
public in domeniul privat al Municipiului Rm. Sarat a unor bunuri mobile si 
imobile care au fost concesionate prin contract de delegare a gestiunii catre SC 
COMPANIA DE APA SA BUZAU conform prevederilor HCL nr.66/30.03.2009 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea scoaterii 
din functiune si valorificarea prin licitatie publica sau prin casare a unor 
bunuri – mijloace fixe – concesionate prin contract de delegare a gestiunii catre 
SC COMPANIA DE APA SA BUZAU apartinand domeniului privat al 
Municipiului Rm. Sarat  

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea proiectului 
de management pentru Muzeul Municipal Rm. Sarat 

Dl Horjea precizeaza ca in conformitate cu prevederile legale acest proiect 
nu trebuia discutat in plenul Consiliului Local. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind acordarea unor 
inlesniri  la plata obligatiilor fiscale datorate de  persoane fizice (scutirea de 
accesorii) 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
cuantumului unei burse pentru elevii din invatamantul preuniversitar de stat 
din Municipiul Rm. Sarat pentru anul 2012 

Dl Florescu intreaba cand vor fi acordate aceste burse. Platile restante 
sunt foarte mari, suma este considerabila. 

Dl viceprimar arata ca anul acesta se vor acorda burse atat dupa vechiul 
regulament, cat si dupa noul regulament 

Dl Florescu precizeaza ca timpul este foarte scurt, restantele sunt mari, 
oamenii au nevoie de bani pentru copii. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea raportului 
de gestiune al consiliului de administratie pentru exercitiul financiar 2011, 
situatiile financiare pe anul 2011 (bilantul contabil, contul de profit si pierderi, 
date informative, note explicative, repartizarea profitului net aferent 
exercitiului financiar pe 2011), raportul  comisiei de cenzori si al 



conducatorului SC ACVATERM SA Rm-Sarat cu sediul in str. Amurgului nr.2, 
CUI 10152880 

Dl Horjea intreaba directorul ACVATERM care au fost motivele demiterii 
d-lui director Ionescu. Mai arata ca la capitolul salarii si indemnizatii, in anul 
2011 suma este diminuata comparativ cu cea din anul precedent. Domnia sa 
mai precizeaza ca probabil salariul fostului director era foarte mare, de 
asemeni existau foarte multe restante ale asociatiilor de proprietari. Intreaba 
daca pe cale legala acestea sunt executate si care este cifra exacta a datoriilor 
catre aceasta societate. 

Dl Ciobota arata ca datoriile catre societate sunt urmatoarele: 1,2 md de 
la asociatiile de proprietari, 2,2 md de la gospodariile individuale, iar restul de 
la societati cu care sunt in litigiu. Mai arata ca activitatea societatii s-a 
diminuat, salariile s-au micsorat. Dl Ionescu avea salariul incadrat in limite 
legale, insa beneficia de foarte multe sporuri. Consiliul de Administratie a 
anulat toate aceste sporuri. 

Dl Manzala precizeaza ca in cursul anului trecut Primaria a facut foarte 
multe eforturi sa mentina societatea pe linia de plutire. Intreaba de ce al treilea 
membru al comisiei de cenzori nu semneaza niciodata raportul acestei comisii. 

Dl Ciobota mentioneaza ca acesta nu s-a prezentat niciodata de cate ori 
a fost convocat. 

Dl Florescu arata ca cifra datoriilor in anul 2011 este mai mare decat cea 
din anul 201. Din ce provine diferenta. 

Dl Ciobota mentioneaza ca diferenta o reprezinta penalitatile si 
majorarile de intarziere. 

Dl Florescu intreaba daca suma provenita din schimbul de imobile cu 
Compania de Apa nu a acoperit toate datoriile societatii. 

Dl Ciobota precizeaza ca au fost achitate toate datoriile, in momentul de 
fata societatea se afla pe linia de plutire. Primul lucru a fost achitarea liniei de 
credit. 

Dl Florescu intreaba daca societatea mai are in acest moment datorii 
bancare. 

Dl Ciobota arata ca societatea nu mai are in momentul de fata datorii 
bancare. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea raportului 
de gestiune al consiliului de administratie pentru exercitiul financiar 2011, 
situatiile financiare pe anul 2011 (bilantul contabil, contul de profit si pierderi, 
date informative, note explicative, repartizarea profitului net aferent 
exercitiului financiar pe 2011), raportul  comisiei de cenzori si al 
conducatorului SC TUC SA Rm-Sarat cu sediul in B-dul Eroilor nr.2, CUI 
10152871 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind eficientizarea 
serviciilor de transport public local de persoane in Municipiul Rm. Sarat 
gestionat de SC TUC SA 

Dl Pascalin intreaba cate trasee sunt in prezent 
Dl Dinu precizeaza ca in prezent sunt 4 trasee. 
Dl Pascalin precizeaza ca atunci cand s-a incercat sa se faca transportul 

elevilor din localitatile limitrofe, s-a dovedit ca nu este eficient pentru societate. 
Propune ca aceste trasee sa fie introduse etapizat astfel incat sa se poata 
stabili daca sunt sau nu eficiente. 



Dl Dinu precizeaza ca societatea si-a propus asimilarea treptata a 
acestor trasee pana la sfarsitul anului, tocmai pentru a fi testata rentabilitatea 
acestora. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind retragerea dreptului 
de folosinta gratuita asupra unor terenuri aflate in proprietatea privata a 
Municipiului Rm. Sarat transmis unor tineri beneficiari ai Legii nr.15/2003  

Dl Manzala arata ca le-a fost retras acest drept celor care nu au 
respectat prevederile Legii nr.50/1991. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea atribuirii 
unor loturi de teren pentru construirea de locuinte proprietate personala 
pentru tineri in conditiile Legii nr.15/2003  

Dl Horjea arata ca a studiat anexa de la acest proiect si pe cea de la 
proiectul anterior si a constata ca unele persoane se regasesc pe ambele tabele. 
Intreaba daca este legal ca unei persoane sa-i fie atribuit teren gratuit de doua 
ori. 

Dl viceprimar precizeaza ca aceste persoane au facut amenajari pe aceste 
terenuri, insa nu au scos autorizatie de construire in termen legal, motiv 
pentru care le-au fost din nou atribuite aceste parcele. 

Dl Florescu mentioneaza ca explicatiile sunt plauzilbile, insa peroanele 
nu mai pot beneficia de acest drept, conform prevederilor legale. Nu ar fi drept 
fata de cei care ar trebui sa beneficieze de aceste parcele 

D-na Vagyas precizeaza ca au fost atribuite parcele tuturor celor care au 
solicitat. Mai sunt parcele libere care pot fi atribuite oricand.  

Dl viceprimar arata ca s-au facut toate demersurile pentru ca cei care au 
benefciat de acest drept sa respecte prevederile legale privind emiterea 
autorizatiei de construire. Au fost trimise adrese, somatii, s-au facut toate 
demersurile. Mai arata ca la ora actuala mai sunt terenuri care pot fi atribuite 
tinerilor. Nimeni nu a fost prejudiciat 

Dl Manzala precizeaza ca s-a intrunit comisia care a verificat dosarele 
depuse pentru atribuirea acestor terenuri. Aceasta comisie a fost de acord ca 
aceste terenuri sa fie reatribuite celor care au solicitat acest lucru, avand in 
vedere ca sunt terenuri suficiente. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 15 voturi pentru si 3 abtineri 
(dl. Iuga, dl. Florescu, d-na Coman). 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind modificarea prin act 
aditional a contractului de concesiune nr.406/25.08.2011 prin suplimentarea 
suprafetei de teren concesionata de la 300 mp la 438 mp 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind stabilirea masurilor 
pentru exploatarea rationala si mentinerea potentialului de productie a 
pasunilor de pe raza municipiului Rm. Sarat pentru anul 2012 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind vanzarea catre dl 



Balanescu Cristian Liviu a terenului proprietate privata a municipiului Rm. 
Sarat, concesionat in vederea construirii unei locuinte proprietate personala, 
situat in cartierul Anghel Saligny – parcela 26 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind vanzarea catre d-na 
Bercan Milica a terenului proprietate privata a municipiului Rm. Sarat, 
concesionat in vederea construirii unei locuinte proprietate personala, situat in 
cartierul Bariera Focsani – parcela 250 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind darea in folosinta 
gratuita a 5 mp teren (cate 1 mp pentru fiecare panou) catre Consiliul 
Judetean Buzau in vederea amplasarii a 5 panouri de orientare turistica si 
rutiera in cadrul proiectului “Reabilitare Muzeul Judetean Buzau” 

Dl Iuga intreaba cine a ales locatiile in care vor fi amplasate panourile 
D-na Vaghyas precizeaza ca acestea au fost precizate de Consiliul 

Judetean. Vor fi informatii si despre Ramnicu Sarat si zonele limitrofe. 
Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 

supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru. 
Se trece la discutarea ultimului punct al ordinii de zi Alte probleme ale 

activitatii curente. 
Dl Manzala precizeaza ca va incepe campania electorala si se impune 

adoptarea unei hotarari privind locurile de afisaj electoral 
Dl viceprimar precizeaza ca in conformitate cu legea electorala stabilirea 

locurilor de afisaj electoral este atributul exclusiv al primarului. Domnia sa 
arata ca ar trebui sa nu se mai lipeasca afise pe stalpii care apartin societatii 
Electrica pentru curatenia si estetica orasului. 

Dl Florescu mentioneaza ca toate partidele ar trebui sa respecte aceasta 
regula. 

Dl Tronaru arata ca ar trebui amenajate locuri speciale pentru gratare, 
avand in vedere noile prevederi ale legii picnicului 

Dl Iuga, referitor la stabilirea locurilor de afisaj electoral, precizeaza ca 
nu crede ca este nevoie sa se adopte o astfel de hotarare de catre Consiliul 
Local, insa Politia trebuie sa respecte legislatia si regulamentele in vigoare si sa 
aplice sanctiuni acolo unde se impune 

Dl viceprimar precizeaza ca este prima sedinta de consiliu care se 
desfasoara in conditii civilizate, avand in vedere lipsa domnului Tociu 

In incheiere, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei, declara 
inchise lucrarile sedintei, multumind tuturor pentru colaborare. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces – verbal, in 2 (doua) 
exemplare, spre cele legale. 

 
 
 
 
   Presedintele sedintei,   
  Prof. Cirjan Sorin Valentin                                 Secretarul  

                                                                            Municipiului Rm. Sarat                               
                                                                             Jr. Dogarescu Daniela 
 
 


